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Nood aan ander Eeklo
In de periode tussen Internationale Vrouwendag en Moederdag, is het een mooi moment dat ik, als  
vrouwelijke ondervoorzitter, enkele woorden neerpen. N-VA Eeklo is blij om u te melden dat Hilde  
Lampaert lijsttrekker is voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2018. Hilde is een sterke vrouw die met  
een enthousiaste ploeg wil zorgen voor een andere politiek in Eeklo. Zo willen we werk maken van een  
open en correct beleid, dat dicht bij de mensen staat en inspeelt op hun werkelijke, concrete noden van  
iedere dag en hun verwachtingen voor morgen inlost.

Als je door de winkelstraten loopt is er heel wat leegstand.  
Winkelpanden worden bovendien ingepalmd door interim- 
kantoren, nachtwinkels en pitazaken. Er is geen winkelcentrum 
meer, al zeker geen net en aangenaam centrum, en om te shop-
pen moet u hier ook niet zijn. De N-VA wil ervoor zorgen dat  
het opnieuw interessant wordt voor de ondernemer om een 
mooie zaak te starten door de handelaars een financiële en  
logistieke ondersteuning te geven.

Met een aangepast parkeerbeleid zal het centrum aantrek-
kelijker worden, dit is de basis voor de nieuwe ontwikkeling 
van onze centrumstad. Een centrum waar mensen met plezier 
flaneren, met een bloeiende horeca, met ruimte voor de zwakke 
weggebruiker maar ook méér parkeerplaatsen en langer gratis 

parkeren. De N-VA blijft geloven in een ondergrondse parking 
zodat ook de markt autovrij kan gemaakt worden. De inwoners 
van Eeklo moeten weer trots kunnen zijn op hun stad.

De N-VA wil zorgen voor dat positief imago, omdat dit het 
beste medicijn is tegen verloedering en achteruitgang. Wij willen 
werken aan een stad waar onze mensen zich 
veilig voelen en het aangenaam wonen, werken 
en vertoeven is voor onszelf, onze kinderen en 
onze senioren.

N-VA Eeklo, vastberaden werken aan een ander 
Eeklo!

Welkom, Freddy Boels!

Freddy is geboren in Adegem, maar bracht zijn jeugd door in 
Eeklo in het internaat van het college. Hij was ook mede- 
oprichter van Kiwanis Eeklo Meetjesland en tevens mede- 
oprichter van de Vlaamse wijngilde afdeling Eeklo Meetjes-
land. Zijn verzekeringsactiviteit was ook grotendeels in Eeklo. 

Hij was tien jaar gemeenteraadslid in Maldegem, en is sinds 
2012 provincieraadslid voor de N-VA. Met veel enthousiasme 
en politieke ervaring heeft hij zich onlangs in het Eeklose 
N-VA-bestuur geïntegreerd. 

Freddy is fier de tolk van  
Eeklo te kunnen zijn in  
provinciale aangelegenheden,  
en staat dan ook graag tot  
uw dienst bij problemen en  
vragen aan de provincie.

Theo Francken komt naar Eeklo

Toegang gratis
N-VA Eeklo nodigt alweer 
een belangrijke spreker 
uit. Op dinsdag 6 juni 
komt niemand minder 
dan staatssecretaris Theo 
Francken praten over 
de uitdagingen op vlak 
van asiel en migratie. 
Iedereen welkom in zaal 
Mimosa. Deuren gaan 
open vanaf 19.30 uur.

 Nathalie De Coster,
ondervoorzitter
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Nieuw ziekenhuis zorgt 
voor verkeersinfarct

We zijn fier op het nieuwe ziekenhuis maar wat 
iedereen al dacht, wordt waarheid: lange files op de 
N9 en een helse drukte op het rondpunt. De N-VA 
vraagt dringend om de knooppunten opnieuw in te 
richten. Dat kan door langere invoegstroken, anders 
instellen van de verkeerslichten en bij voorkeur een 
groot rondpunt aan den Teut.

Broodbedeling voor  
mensen in nood
In Eeklo is er veel armoede. Er zijn ook veel ‘nieuwe’ 
armen. Mensen die door echtscheiding, jobverlies of 
verlies van een partner in de armoede zijn beland. 
Deze mensen vinden het moeilijk om naar het OCMW 
of Wijkcentrum De Kring te gaan. Gelukkig zijn er 
mensen zoals Heidi, Veerle, Felicity en Ann. Op eigen 
initiatief zijn deze bewonderenswaardige vrouwen 
gestart met broodbedeling. Tweemaal per week kunnen 
mensen in armoede bij hen terecht. De N-VA wil deze 
solidariteit tussen burgers steunen en doet een oproep 
aan de Eekloose bakkers om broodoverschotten aan 
dit project te schenken. U kan met Heidi contact 
opnemen via het nummer 0484/69 90 08.

Stedenbouwkundig plan moet flexibel blijven
Eeklo heeft een plan om de bebouwde omgeving van het centrum beter te reglementeren. De N-VA vindt het 
positief dat hierover nagedacht wordt. Samen met de oprukkende leegstand van winkelpanden zijn er heel 
wat gebouwen die het beeld van het centrum geen goed doen.

Een studie moet een grondige analyse van de historische trends 
van de Eeklose bebouwing maken. Deze studie kan een nuttig 
werkinstrument en een hulp zijn voor iedereen die bouwingre-
pen uitvoert in het centrum. 

Het positieve stopt als deze analyse een dwingend gereglemen-
teerd keurslijf dreigt te worden, dat voor generaties lang bijna 
onwrikbaar vastgelegd wordt in een Ruimtelijk Uitvoeringsplan. 
Enkele voorbeelden uit het plan: gebouwen mogen enkel vertica-
le ramen hebben, dus geen grote ruime ramen meer. Een gebouw 
in het centrum verbouwen? Dan moeten sommigen een verdiep 
(of twee) verlagen. Garages worden niet meer toegelaten op de 
binnenplaats achter de gebouwen. Uw dak mag niet plat zijn en 
moet aansluiten op dat van de buren. Ook winkelramen mogen 
niet meer over de volledige breedte.

Zo zijn er tientallen regeltjes die op stapel staan. Over elk van die 
regeltjes kan men uren discussiëren, maar de essentie is dat de 
meerderheid vandaag de toekomst wil vastleggen volgens de re-
cepten van het verleden. Een dynamische, centrumversterken-
de visie heeft nood aan mogelijkheden, niet aan verstikkende 
beperkingen. En vergis u niet: de Stationsstraat, de Markt, een 

groot deel van de Koning Albertstraat, Molenstraat en Boelare, 
Prinsenhofstraat en Kerkstraat worden hierdoor getroffen.Voor 
veel mensen is dit onbekend terrein, tot zij ermee geconfron-
teerd worden en beslissingen onherroepelijk vastgelegd zullen 
zijn vooraleer men te maken krijgt met de gevolgen.

N-VA vraagt om deze betutteling stop te zetten en een volwas-
sen dialoog aan te gaan met wie in het centrum bouwwerken wil 
uitvoeren.
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Leegstand in centrum nu stoppen
Een tiental commerciële zaken in het centrum sloten onlangs hun deuren. Blokker en Bel & Bo volgen ook 
binnenkort. De handelszaken zijn niet meer rendabel of de voorwaarden om te ondernemen in andere steden 
zijn beter.

Een belasting op leegstand lost niks op. Volgens de N-VA zijn 
de oplossingen van de meerderheid niet goed. Stimulerende 
maatregelen zoals starterspremies onder de vorm van een 
tijdelijke vrijstelling van belastingen of renovatiepremies zijn veel 
beter. We denken ook aan de mogelijkheid om eigenaars die een 
pop-upwinkel of een atelier van kunstenaars toelaten, tijdelijk 
vrij te stellen van belastingen.

De N-VA weet ook dat dit niet zal volstaan. De dynamiek 
ontbreekt en de meerderheid is gewoon veel te laat. Nu pas, na 
vier jaar beleid, wordt opdracht gegeven om een commercieel 
strategisch plan op te maken. Als het rapport klaar is en omgezet 
in acties, is er zes jaar bestuur voorbij. Leegstand legt een 
hypotheek op elke inspanning en zorgt voor een sneeuwbaleffect. 
De onzekerheid omtrent de toekomstige bereikbaarheid van het 
centrum en het tekort aan parking spelen hier ook een grote rol.

Hilde Lampaert
Lijsttrekker 2018
Hilde Lampaert is een geboren Eeklonaar, 52 jaar, gehuwd met 
Ben Baudts en heeft drie dochters.

Ze is master in de Bestuurskunde en staat mee aan de leiding 
van een Gents softwarebedrijf dat 220 personeelsleden telt. 
Hilde zetelt sinds 2013 in de gemeenteraad. Ze is daarnaast nog 
afdelingssecretaris, lid van het arrondissementeel bestuur Gent-
Eeklo en de nationale partijraad van de N-VA. In 2014 nam 
Hilde deel aan de federale parlementsverkiezingen.

Peter De Graeve
Fractieleider
Peter De Graeve is 43 jaar, samenwonend en heeft twee 
kinderen.

Hij is zaakvoerder van twee Eeklose firma’s, actief in de 
ICT-sector. Peter zetelt sinds 2013 in de gemeenteraad. Hij is 
daarnaast nog ledenverantwoordelijke en nu ook fractieleider.

N-VA Eeklo staat voor u klaar

“Eeklo verdient beter. Maar ik 
klaag niet en wil dit aanpak-
ken. De stad heeft nood aan 
meer dynamiek. Minder regels 
en ruimte om te ondernemen. 
Meer kwaliteit in plaats van 
kwantiteit. De N-VA gaat voor 
mensenprojecten en minder 
stenenprojecten."

“We steken heel wat tijd en 
energie in dossiers om degelijk 
weerwerk te bieden op een 
constructieve manier,  waardoor 
we een nooit geziene manier van 
oppositie voeren. Tegelijk zijn we 
realistisch en kritisch, wat niet 
altijd in dank wordt afgenomen, 
maar we gaan onverminderd 
verder.”



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
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De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Meer slagkracht voor Inspectiediensten Dierenwelzijn
Ben Weyts investeerde daarnaast fors in extra mankracht voor de 
dienst Dierenwelzijn. Zo kan Vlaanderen nog kordater optreden tegen 
dierenbeulen. Een echte dierenpolitie is daarmee niet veraf meer.

“We moeten echt laten zien dat dierenmishandeling niet meer wordt 
getolereerd in Vlaanderen”, vindt de minister. “En de ambitie van deze 
Vlaamse Regering eindigt niet bij een hoger aantal boetes en sancties 
tegen dierenleed. Op vlak van dierenwelzijn moet Vlaanderen aan- 
knopen bij de Europese koplopers.”

Onverdoofd slachten verboden vanaf 2019
“Kort na mijn aantreden als minister maakte ik al duidelijk dat het 
onverdoofd slachten op tijdelijke slachtvloeren zou worden verboden”, 
vertelt minister Weyts. “Deze lente bereikte ik een akkoord over een 
totaalverbod op onverdoofd slachten. Ook in slachthuizen.”

Vanaf 1 januari 2019 komt er een einde aan deze (momenteel nog 
massaal gangbare) praktijk in de slachthuizen. “Ik hoop dat er heel 
brede steun komt voor deze hervorming, ook van de oppositiepartijen”, 
zegt Ben Weyts.

“Vlaanderen neemt het voortouw 
voor meer dierenwelzijn. Daarop 
mogen we allemaal trots zijn.” 

Minister Ben Weyts strijdt tegen dierenleed
Sinds Ben Weyts in 2014 aantrad als eerste Vlaamse dierenminister, staat het thema dierenwelzijn echt op de kaart.  
De minister voert beleid voor álle beestjes, van gezelschapsdieren over landbouwhuisdieren tot exotische dieren en 
proefdieren. Met resultaat. Zo kwam er dit jaar een historische doorbraak in het dossier over onverdoofd slachten.
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